
Referat FAU Revheim møte 8. januar 2025 

Deltakere: Rektor Torunn, Herre Bartlema (8a), Marit Meløy (8c), Solveig Knutsen (9a), 
Birgitte L. Hovland (9b), Gøril Kristiansen (9c), Kristine Berg (9d), Bente Vikse (10a), 
Marzena K. Fryzowicz (10b), Mari Kolbeinstvedt (10c), Torunn M. Tysvær (10d) 
Møteleder: Torunn M. Tysvær 
Referent: Marit Meløy 

Fraværende: 8b, 8d 

Sak Innhold Innspill 
1 Godkjenning av referat 

fra forrige møte og 
innkalling til i dag samt 
valg av referent 

Referat fra 04.12 godkjent og innkallingen også 
godkjent. Rektor opplyser om en mindre justering 
i referatet fra forrige møte før det ble lagt ut på 
skolens hjemmeside (gjelder sak 3). Torunn MT 
endrer også referatet som ligger på Spond slik at 
de to er likelydende. 
Marit Meløy, 8C referent 

2 Rektors hjørne Renovering 
Fagfolk fra NorConsult og kommunens 
eiendomsavdeling (totalt 8 stk) var på skolen i to 
dager (17. og 18.12) for å ta en vurdering i 
forhold til skolens utforming og tilstand.  
I tillegg var fire stk fra eiendomsavdelingen på 
skolen i dag, 6.01 for å se på status mtp 
universell utforming. Han som ledet disse fire har 
tidligere vært rektor på St. Svithun og forstår 
derfor skolens behov godt. 
Rektor håper at Revheim blir prioritert for 
renovering. Utfordringer med taket er midlertidig 
fikset. Viktig å se på «det som MÅ utbedres». 
Det er 45 bygg som skal settes på en 
prioriteringsliste. Dette er politisk bestilt. Rektor 
er innstilt på å gi beskjed om at de ikke kan finne 
seg i «alt» i forhold til at bygget er gammelt og 
slitt. 10. trinn er blitt prioritert med skolens 
2024-midler. De har fått nye pulter og stoler. 
Halvtaket i skolegården har store mangler, dette 
blir derfor stengt en periode da det må utbedres 
for ikke å være farlig.  
Status «hærverk» 
Melding til foresatte sendt i Vigilo før jul. Nå: 
Tiltak mot det som antas å være 
hovedutfordringen for å få ned/slutt på 
hærverkene. 



Gudstjeneste/høytidssnakk 
Ikke alle foreldrene svarte på skjemaet innen 
fristen. Disse elevene var derfor ikke med i 
kirken. Det ble meldt om noe misnøye i denne 
forbindelsen. Ganske fullt i kirken. Ser at det 
også er en begrensning i kirken. Rektor har brukt 
mye tid på denne timen. En generell påminnelse 
til alle er at foreldrene må bli flinkere til å sjekke 
meldinger i Vigilo.  
Økonomi 
Alt er ikke helt ferdig. Rektor kommer tilbake til 
dette punktet ved neste møte. 
Skoleregler  
Ikke noe nytt her. Et lite lokalt tillegg på Revheim. 
Elevene er minnet på regler for snøballkasting på 
Revheim. Rektor opplever at det har god effekt i 
arbeidet med elevene at lærerne/skolen er i 
kontakt med foreldrene istedenfor å få 
anmerkning. 
Lærerdekning, periodeplaner og 
tilbakemeldinger fra faglærere i forhold til 
karakterer 
Lærerne er kun pliktig til å gi en muntlig 
tilbakemelding til elevene i denne forbindelsen. 
Skolen har ikke fått tak i kvalifisert lærer i norsk, 
det har vært utlyst stilling i to omganger. De har 
derfor måttet gjøre noen justeringer på 10.trinn. 
Periodeplanene utarbeides i uke 4, sykemeldt 
lærer (norsk på 10.trinn) kommer for å bidra inn i 
dette arbeidet. Rektor ser at det vil bli nødvendig 
med noe forbedringer/justeringer i arbeidet/deling 
av periodeplaner. 
Skole-/klassemiljø 
Det er kjøpt inn ekstra utstyr til «Aktiv» rommet. 
Romaskin, spinningsykkel med mer. 
Det er også kjøpt inn vannmaskin til elevene.  

3 Skoleballet Torsdag 13. februar blir det skoleball.  
Det som er bra med skoleballet er at det er kjekt 
for elevene. 
Lærerne har måttet jobbe mye ekstra og har hatt 
mange vikartimer. De kommer til å være med, 
men ønsker ikke å ha noe ansvar. 
Vakthold 
To foreldre per klasse – en til hvert skift.  



Viktig å ta med varmt tøy, det vil være behov for 
vakter ute og det er viktig å rullere på denne 
oppgaven. 
Første skift: kl. 17.30 – 21:00 
Siste skift: kl. 20.30 – ca 24:00 (elevene går hjem 
kl. 23:00). 
 
«Kjøreplan for kvelden» 
Dørene åpnes kl. 18.00.  
Kl. 18.30 serveres det pizza.  
Ferdig å spise ca. kl. 19.00.  
Rydde bort bord (vakter og lærere bidrar) og 
gjøre klart til dans.  
Biblioteket blir åpnet til dem som trenger et 
alternativt tilbud.  
Kantinen åpnes for salg. Det må hele tiden være 
to elever i kantina som kjenner kassen. 
Oppgaven rullerer gjennom kvelden og det 
trengs derfor en flere elever for denne jobben. 
Miljøteamet skal også være med på dette – det 
må alltid være en voksen tilstede i kantina ila 
kvelden. Foreldrene kan også settes inn her.  
Miljøteamet handler inn godteri, chips og brus på 
Europris som elevene kan kjøpe i løpet av 
kvelden. 
 
Forarbeid 
Det må på plass vakthold (2/klasse – en til hvert 
skift) og foreldre til rigging (1/klasse). FAU-repr. 
skaffer tre fra hver klasse og hver repr. melder 
inn navnet på disse til FAU-Torunn som lager en 
oversikt til rektor. 
Skolen organisere billettsalg via kantinekortet. 
Foreldrene overfører penger til kantinekortet slik 
at elevene kan kjøpe billetter. Kantinekortet 
brukes også til kjøp i kiosken under ballet. 
 
FAU undersøker noe mer i forhold til lyd. Vi ser 
på ulike muligheter. Det er fordelt ut hvem som 
undersøker hva (Kristine sjekker med Hafrsfjord 
menighet om lån av lydutstyr, Marzena prøver å 
få hyret inn DJ). Det undersøkes 
flergangstallerkener (FAU-Torunn). Servietter og 
papirduker kjøpes også på Europris 



(miljøteamet). Det vil deles ut flasker fra IVAR 
slik at elevene kan fylle vann i flaskene i løpet av 
kvelden. Disse får til de odel og eie. 
 
Det vil ikke bli mulighet for å øve eller pynte i 
skoletiden. Dette må skje etter skoletid. Onsdag 
den 12.02 må det pyntes og rigges i lokalet. 
Rektor trenger hjelp fra voksne til dette fra kl. 
14.30. Forslag om at klassene pynter sine egne 
bord, konkurranse om beste bordet? 
 
Egen ballkomite 
Det settes ned en egen ballkomite. Første møte i 
denne komiteen planlegges avholdt tirsdag 14.01 
etter skoletid. Marzena er FAUs hovedrepr. i 
denne komiteen. Therese i miljøteamet stiller 
også samt rektor. Sofie og Morten fra elevrådet 
meldte på SU-møtet før jul at de ønsker å være 
med i komiteen. I tillegg sjekker rektor med 
resten av elevrådet samt med andre elever. 

4 17. mai Spørreundersøkelse i januar for elevene. 
Sunde skal gå fra Revheim til Sunde, Hafrsfjord 
går fra Gosen til Madlamark som i fjor. Gosen: 
uvisst per 08.01 
 

5 Foreldremøte: 
Hjernevennlig skole 
5.februar kl. 19.00 

Den 5.februar skal det være foreldremøte i 
skolens regi. FAU kan da selge kaffe og kaker for 
å tjene noe penger. Disse pengene kan eventuelt 
dekke et eventuelt underskudd på ballet, men 
fortrinnsvis til noe som er kjekt for skolemiljøet og 
ønsket av elevene. Det sendes ut ranselpost og 
melding på Vigilo for å informere om møtet. 
Rektor gjør dette asap. FAU bruker tekst i 
utsendt informasjon som grunnlag for utsending i 
«sine kanaler» (Spond, FB,…).  FAU-repr. ber 
også hver klasse stille med to kanner kaffe og en 
kake. 
 
FAU arrangerer ikke et eget foreldremøte dette 
året – nok med det ene den 5.02. 

6 Natteravnsordningen Invitasjon om ordningen blir sendt ut etter 
1.mars. Etter det vil det ikke sendes ut flere. 
I forbindelse med den økende ungdomsvolden 
oppfordrer KFU (egen FB-gruppe) foreldre til å 



delta på markering for å stoppe volden, den 
10.01 ved å ta på refleksvest og møte opp ved 
byterminalen i Stavanger. Klokkeslett: 21:30 – 
24:00. 

7 Taushetserklæring Alle som ikke var til stede på forrige FAU-møtet 
underskrev taushetserklæring. 

8 Brønnøysundregistrerin
g 

Søknad om registrering er sendt. Nå venter vi på 
en evt. godkjenning. 

Eventuel
t 

 KFU inviterer til åpent foreldremøte i kinosal 1, 
Stavanger onsdag 29. januar kl. 18:30 – 20:00. 
Revheim har fått fire billetter. En av disse ble 
«tatt» på FAU-møtet. Det er mao fortsatt tre 
billetter igjen dersom andre i FAU/foreldre på 
Revheim vil delta. Arrangementet er gratis, men 
blir fort fullt – derfor påmelding. 
 
Neste FAU-møte sammenfaller med 
foreldremøtet, men starter en time før. Denne 
timen brukes til kort informasjon om ballet samt 
rigging til foreldremøtet (kafe mm). 

 


